
34.20
Opätovne žiadam o dopravné značenie v mestskej časti Kubrá (Trepáč). UM

Dopravné značenie je naprojektované. Vzhľadom na zložitú celospoločenskú situáciu nevieme odhadnúť 
kedy bude zrealizované 5.3.2020

POŽIADAVKY Z VMČ SEVER zo dňa 4.6.2020 KS OPATOVÁ

35.20

Poslanec Mičega sa opätovne pýta, kedy sa spraví plocha workaut pri hrádzi za garážami pri parkovisku pri hrádzi – Sihoť IV. - 
doteraz je to betónová plocha, ktorú si obyvatelia zamieňajú na parkovanie vozidiel, nakoľko sa nestotožňuje s odpoveďou, že nie sú 
vyčlenené finančné prostriedky, nakoľko tie boli v rozpočte vyčlenené v roku 2016. Jednoducho sa to spravilo pri ceste nie na hrádzi 
ako to malo pôvodne byť. UI

Finančné prostriedky na plochu workoutu boli v r. 2016 vyčlenené v rozpočte v rámci projektu vybudovania 
nových parkovacích miest. Stavba bola zrealizovaná podľa právoplatného stavebného povolenia. Opätovne 
konštatujeme, že workout pri hrádzi bude možné zrealizovať po schválení financií v mestskom rozpočte. 4.6.2020

36.20
Poslanec Matejka sa pýta, kto je zodpovedný za to, že sa workaut spravil inde ako bol plánovaný. UI

Plocha workoutu bola vybudovaná podľa schválenej projektovej dokumentácie. Stavbu mal na starosti Ing. 
Sádecký z útvaru investícií. 4.6.2020

37.20

Ako poslanec sa pýtam, koľko bolo celkovo poškodených ľudí pri výstavbe železníc, ktorí sa  obrátili so žiadosťou na mesto? 
Nežiadam zoznam, len počet. Tú istú otázku položila aj občianka PhDr. Očkayová a doteraz nedostala adekvátnu odpoveď. (Mičega) UP

Tak ako bola p. Očkayová opakovane informovaná na základe žiadosti o poskytnutie informácií, presný 
počet sťažovateľov vie mesto uviesť len vo vzťahu k sťažnostiam týkajúcim sa súkromného majetku, 
doručeným na adresu zeleznice@trencin.sk. Na zistenie presného počtu všetkých sťažností by bolo nutné 
prehľadať nielen evidenciu spisov, ale aj všetky e-maily za obdobie od roku 2013 do ukončenia 
modernizácie železničnej trate, aby mesto mohlo v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám 
poskytnúť kompletnú požadovanú informáciu. Nakoľko však takáto činnosť neprimeraným spôsobom 
zahlcuje činnosť úradu, boli žiadosti o poskytnutie informácií o celkovom počte občanov, ktorí sa na mesto 
obrátili so sťažnosťou na poškodenie majetku, v zmysle judikatúry a ustanovení zákona o slobodnom 
prístupe k informáciám na základe zákona zamietnuté. Na základe požiadavky z VMČ stavebný úrad v 
evidovaných spisoch zistil, že počas realizácie MŽT v rokoch 2013, 2014 a 2015 sa na mesto Trenčín obrátilo 
niekoľko občanov s podnetmi (16 podnetov) týkajúcimi sa následkov súvisiacich s realizáciou MŽT v 
Trenčíne. Jednalo sa napríklad o prašnosť a hlučnosť pri výstavbe, rušenie nočného kľudu ale aj podozrenie 
z poškodenia rodinných domov pri výstavbe. Upozorňujeme ale, že  mesto Trenčín týchto občanov 
neodškodňovalo, ale postupovalo tieto podnety stavebníkovi. Opakovane zároveň upozorňujeme, že táto 
informácia je len čiastková, nakoľko presný počet sťažovateľov by bolo možné určiť len prehľadaním 
všetkých e-mailov a doručenej pošty za obdobie od roku 2013 min. do roku 2017, čo nie je v kapacitách 
úradu. 4.6.2020

38.20
Na ul. Clementisova je vyschnutý strom – posledný pred škôlkou. (Mičega) MHSL Vyschnutý strom odstránime a bude vysadený nový. 4.6.2020 09 až 10 N Vhodné obdobie na výsadbu stromov.

39.20 Prosím o zavedenie zóny 30 km/h rýchlosti na pozemných komunikáciach Sihoti I. (Bystrický) UM V minulosti takúto požiadavku zamietol dopravný inšpektorát. Otázku teda otvoríme znovu. 4.6.2020

40.20
Prosím o informáciu, v akom časovom horizonte bude dokončená komunikácia na ul.   Študentská. Zároveň si dovolím požiadať 
o možnosť výsadby stromov na tejto komunikácii ako aj na parkovisku, ku ktorému táto komunikácia vedie – viď foto. 
(Bystrický) UM,MHSL

MHSL bude  na tomto úseku vykonávať údržbu, keď zhotoviteľ úseku ukončí práce. Za UM: Komunikácia je 
súčasťou stavby futbalového štadióna. O dátume ukončenia stavby nemáme informáciu 4.6.2020

41.20
Prosím  preveriť možnosť osadenia zrkadla na stĺpe na križovatke Rázusova a Hodžova v smere do centra - foto v prílohe - z dôvodu 
veľmi zlej viditeľnosti pre všetkých vodičov motorových vozidiel pri výjazde na Rázusovu ulicu v smere do centra. (Bystrický) UM

Rozhľad v križovatke je síce na hrane, ale zodpovedá platným predpisom. Ulice sa spájajú v príliš 
nevhodnom uhle na umiestnenie zrkadla. Navrhneme teda úpravu vodorovného dopravného značenia a 
zrušenie jedného parkovacieho miesta, čo by mohlo situácii výrazne pomôcť. 4.6.2020

42.20

Aká spoločnosť montovala rozhlas v Opatovej a kto ich v prípade potreby servisuje, opravuje. V Kubrej sa jednalo len
o premiestenie rozhlasu z jedného stĺpu na druhý a nastavenie hlasitosti, preto predpokladám, že cena za prácu by nebola vysoká.
Odpoveď bola – nie sú peniaze.  Ak sa dozviem názov spoločnosti, ktorá má na to oprávnenie, osobne sa pokúsim zistiť cenu
a následne to riešiť, aby som takúto malú záležitosť zbytočne nepočúval ďalšie mesiace od starších občanov v Opatovej. (Trepáč)

MHSL MHSL  preveruje funkčnosť rozhlasu v Opatovej, Kubrej.Hlasitosť budeme riešiť doplnením reproduktora. 4.6.2020 júl N Harmonogram opráv na VO a rozhlase

43.20 PhDr. Očkayová sa pýta, pre koho slúži zápisnica z VMČ? Je to pre mestský úrad, pre poslancov alebo pre ľudí, ktorí si uplatňujú svoje 
požiadavky?  UP

Zákon o obecnom zriadení, štatút mesta a ani rokovací poriadok výborov mestských častí neupravuje okruh 
subjektov, ktorým je určená zápisnica zo zasadnutia VMČ. Zápisnice sú verejne prístupné na webovej 
stránke mesta neobmedzenému okruhu osôb. 4.6.2020

44.20

Občianka sa spýtala ohľadom kontajnerov na separáciu odpadov za kultúrnym domom Opatová, kde sa vyvážajú, tetrapaky,
konzervy, lebo to nestačí, často sa to musí upratovať, lebo je to rozhádzané a je tu veľký neporiadok, či by sa tu nedala nastaviť
aspoň fotopasca voči nezodpovedným ľuďom? Opakovane je toto stojisko zahádzané odpadom. Nové stojisko občania doteraz
neurčili.  

USŽP

Pozemok, na ktorom sú nádoby umiestnené nie je mestský, je to súkromný pozemok. Ak raz vlastník bude 
mať výhrady, nádoby budú musieť by odstránené. V centre Opatovej   nie sú iné vhodné  priestorové 
možnosti na umiestnenie nádob na triedený odpad. Nádoby na triedený zber sú pravidelne vyvážané. Vždy 
pri vývoze každej zložky odpadu je zozbieraný aj príslušný odpad uložený vedľa nádob. Bohužiaľ, ale občania 
nosia na stojisko aj odpady, pre ktoré tam nie sú nádoby umiestnené a tie sa potom odstraňujú v rámci 
zberu nadrozmerného odpadu – poslednú stredu v mesiaci. Triedený zber nefinancuje mesto ani občania, 
ale organizácie zodpovednosti výrobcov, ktoré v zmysle zákonných štandardov pre mesto schvaľujú počet 
nádob a frekvenciu vývozu. Momentálne nevieme ovplyvniť častejšiu frekvenciu vývozu ani väčší počet 
nádob.  Občania musia rešpektovať nastavený systém a v prípade, že je nádoba plná, počkať do vývozu 
alebo odovzdať odpad v zberných dvoroch. Mestská polícia vyskúša osadiť fotopascu a nejaký čas toto 
miesto monitorovať.

45.20
Občan sa opätovne pýta na stav zahradenia plotom na konci ulice Mlynskej v Opatovej, kde je znemožnený prístup, či by Mesto
neoslovilo Ministerstvo dopravy a výstavby SR, či bola už zo strany železníc vykonaná náprava v uvedenej veci, lebo stav je
nezmenený. UM Zo strany železníc už raz bolo odpovedané zamietavo. Pokúsime sa otázku otvoriť s novým vedením. 4.6.2020

46.20
občianka sa pýta, či pri Majáku ako sú nasadené stromčeky by to niekto nemohol pokosiť? Medzi autobusovou zastávkou
a pumpou? Je tam zasadených päť stromov a kríky, v prípade, ak to nie je mestský pozemok tak môžeme len vyzvať vlastníka
pozemku, aby si to pokosil. Vedľa parcely 734 k. ú. Opatová. MHSL Správca zelene upozorní vlastníka na nevyhovujúci stav zelene na jeho pozemku. 4.6.2020

47.20
občan upozornil na ceste do Opatovskej doliny parc. 4084 vzniká čierna skládka – žiada osadiť tabuľu so zákazom vývozu smetí
a prípadne osadiť, že priestor je monitorovaný kamerou.

USŽP

Tabuľu je možné umiestniť len na pozemok vo vlastníctve mesta Trenčín. Po preverení MsP bolo zistené, že 
pozemok nie je mestský a na uvedenej parcele sa nenachádza  nelegálna skládka odpadu, ale kopa zeminy, 
zrejme nejakej výkopovej zmiešanej s kameňmi. 4.6.2020

48.20
p. Repka žiada upraviť ľavý breh na ceste do Opatovskej doliny, cesta sa stále zužuje, zosypáva sa z hája na cestu z hľadiska 
bezpečnosti chodcov, cyklistov a áut je nutné upraviť, náletové dreviny sú rozrastené pomaly do cesty. Lesy mu povedali, že je to 
v kompetencii mesta. MHSL Údržbu uvedeného úseku máme v pláne v letnom období. 4.6.2020 júl-august N Zásobník prác na MK



49.20
p. Gavendová opätovne žiada opraviť mestský rozhlas v Opatovej pri jej dome a nesúhlasí s odpoveďou, že mesto rozhlas neplánuje
spojazdniť.  Starí ľudia nevedia nič, čo sa deje a nie každý v ich veku má možnosť zdieľať nové technológie. 

MHSL Rozhlas v uvedenej lokalite opravíme. 4.6.2020 jún N Harmonogram opráv na VO a rozhlase

50.20
P. Repka požaduje osadiť rozhlas, prípadne /presunúť/ aj na ul. 10. apríla – ľudia tam nič nepočujú, na to reaguje Mgr. Baco že po x-
rokoch, keď nastúpili do funkcie sa im podarilo spojazdniť nový rozhlas v Kubrej. MHSL Preveríme stav ozvučenia ulice 10.apríla, podľa výsledku zjednáme nápravu. 4.6.2020 júl N Harmonogram opráv na VO a rozhlase

51.20 občania sa pýtajú, kedy mesto Trenčín sprístupní zatvorené kultúrne stredisko v Opatovej po pandémii s koronavírusom.
UKIS

Kultúrne stredisko Opatová je možné využívať od 10.6.2020 pri dodržaní aktuálnych hygienických 
odporúčaní. 4.6.2020


